
Protokół Nr X111
z X sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 31 marca 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 14:10
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. ....
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca
Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności -
str .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na
tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji z dnia 2 marca 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok
7. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania,

wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym
wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie
sportowym.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia "Programu usuwania
azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Sokółka na lata 2011 - 2032"

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy
Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.

10. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za
2010 rok.

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2010r.

12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
13. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady X sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że podejmowane w
dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz wniósł o wprowadzenie punktu "Wysłuchanie wniosków
mieszkańców Sokółki" jako punkt 4. W związku z tym, że Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargi
wniósł również o wprowadzenie punktu "Projektu uchwały w sprawie skargi na postępowanie



Burmistrza Sokółki" jako punkt 13. oraz "Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Ośrodka
Pomocy Społecznej w Sokółce" jako punkt 14.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie pkt. 4 -"Wysłuchanie wniosków
mieszkańców Sokółki"
Radni jednogłośnie wprowadzeni li pkt. 4.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie punktu 13 i 14 w sprawie skarg.
Radni jednogłośnie wprowadzili pkt. 13 i 14.
Radni obradowali wg. następującego porządku:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji z dnia 2 marca 2011 r.
4. Wysłuchanie wniosków mieszkańców Sokółki.
S. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok
8. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania,

wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym
wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie
sportowym.

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia "Programu usuwania
azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Sokółka na lata 2011 - 2032"

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy
Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.

11. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za
20tO rok.

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
20l0r.

13. Projektu uchwały w sprawie skargi na postępowanie Burmistrza Sokółki.
14. Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
lS. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
16. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu IX Sesji z dnia 2 marca 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z IX Sesji z dnia 2 marca 2011 r.

Ad.4
Wysłuchanie wniosków mieszkańców Sokółki.
Przewodniczący udzielił głosu Pani Janinie Klimuk przedstawiciela Os.Broniewskiego.
Pani Janina Klimuk, zwróciła się z prośbą w imieniu mieszkańców Os.Broniewskiego o
wprowadzenie zmiany w budżecie poprzez wykonanie inwestycji remontu ulicy dojazdowej do
bloków Sa,Sb i Sc.
Radny Ł.Moździerski dodał, że na Komisji Finansów był zgłoszony wniosek o remont tej ulicy do
budżetu na 2011 rok, ale niestety nie została ta inwestycja ostatecznie ujęta.
Radna J.Wysocka przychyliła się do prośby Pani Klimuk o remont tej ulicy.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę radnym, żeby przy kolejnym głosowaniu nad kolejności inwestycji
w WPI wziąć pod uwagę ważność tych inwestycji.



Radny J.Saciłowski potwierdził, że była rozmowa na Komisji Finansów żeby chociaż projekt zrobić
w tym roku tej inwestycji. Zwrócił się z prośbą do Burmistrza ze w przypadku oszczędności przy
innych przetargach te środki przesunąć na tą inwestycje.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz dodał, że rada nie jest przeciwna zrobienia tej ulicy, rada
zgłosiła tą inwestycje ale Burmistrz jej nie zaakceptował.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że na sesji budżetowej zostały kolejne inwestycje
wprowadzone m.in. ul. Zimowa. Dodał, że w ramach bieżącego utrzymania dróg uda się tą ulice
wykonać.
Przewodniczący udzielił głosu Panu Januszowi Biziukowi.
Pan Janusz Biziuk powiedział, że zapisał się do punktu 2 porządku obrad bo chciałem wprowadzić
punkt do porządku obrad a w tej chwili porządek już jest zatwierdzony i nie mamy o czym
rozmawiać.
Przewodniczący udzielił głosu Panu Markowi Awdziej.
Pan Marek Awdziej wystąpił w sprawie uchwały Rady Miejskiej z 2010 roku w sprawie scalenia i
podziału nieruchomości i błędów jakie powstały podczas procedury scalenia i podziału.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz wyjaśniła, że była rozpatrywana
skarga Pani Heleny Awdziej w sprawie błędnej procedury scalenia i bezprawnego wejścia na posesję.
Pani Helena Awdziej poinformowała że w Sadzie Rejonowym w Sokółce toczy się postępowanie w
sprawie błędnej procedury scalenia i bezprawnego wejścia na posesję. Komisja Rewizyjna
postanowiła że rozpatrzenie tej skargi jest przedwczesne ze względu na to że przedmiot zaskarżenia
toczy się w Sadzie Rejonowym w Sokółce.
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.

Ad.S
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacje wnieśli:
Radny S.Pałusewicz zapytał w imieniu mieszkańców odnośnie firmy "Barter" i pyłu węglowego
który unosi się z tego zakładu. Zakład obiecał mieszkańcom że zostanie ograniczony przeładunek
węgla i będzie częstsze zraszanie tego węgla przy przeładunku. Jak Burmistrz ma zamiar rozwiązać
ten problem?
Radny P.Borowski zapytał: Jak wygląda procedura zlecenia wykonania naprawy nawierzchni drogi?
Kto jest odpowiedzialny za zlecenie i odbiór powykonawczy ubytku? Jakie warunki techniczne
musza zostać spełnione by usługa została odebrana? Czy sporządzany jest protokół odbioru usługi?
Ile razy za Pana kadencji naprawiany był fragment drogi na skrzyżowaniu ulic Wyszyńskiego i
Kołłątaja oraz jaki był łączny koszt napraw? Ile razy naprawiany był fragment drogi na skrzyżowaniu
ulic Wyszyńskiego i Kolejowej zakręt koło dworca oraz jaki był łączny koszt napraw? Kto i za czyje
pieniądze ma naprawić fragment drogi przy skrzyżowaniu ulic Kresowej i Przemysłowej PSS? Czy
inwestycja skutkująca uszkodzeniem nawierzchni asfaltowej na skrzyżowaniu ulic Dąbrowskiego i
Ogrodowej została odebrana? Jeśli tak to dlaczego nie jest odtworzony pierwotny stan nawierzchni
zgodnie z SIWZ oraz kiedy nastąpi naprawa w/w odcinka? Kiedy zostaną naprawione pokazane na
prezentacji multimedialnej dziury? Kiedy zostanie zainstalowana oprawa oświetleniowa na
skrzyżowaniu ulic Białostockiej i Żytniej? Kiedy zostanie naprawiona nawierzchnia na ulicy
Broniewskiego 5a,5b,5c?
Radny P.Kułakowski zapytał czy przy odbiorze jakichkolwiek inwestycji typu wodociąg, kanalizacja
itp. jest robiona kontrola czy został odtworzony stan poprzedni drogi.
Radna J.Wysocka zapytała odnośnie sprzątania ulic po zimie.
Radny Ł.Moździerski zapytał odnośnie zajęcia pasa drogowego, kto jest odpowiedzialny za te
sprawy. Zapytał również o plan zagospodarowania przestrzennego centrum miasta a dokładnie o
działkę 887 Pana Kozakiewicza, gdzie ta działka została przeznaczona częściowo pod parking
ogólnodostępny. Zapytał również o terminowe wywożenie pojemników z plastikiem i szkłem.



Radny 1.Panasiuk zapytał czy gminę stać na utrzymanie II Ligii Klubu Sportowego "Sokół" i ile tych
pieniędzy przekazaliśmy dla Klubu Sokół.
Radny W.Januszkiewicz przypomniał że powinien otrzymać interpelację złożoną 4 marca odnośnie
wyłapania psów w Igryłach oraz oświetleniem miejscowości Kundzicze Wysokie Laski.
Radny 1.Saciłowski zwrócił się z prośbą o egzekwowanie obowiązku sprzątania po psach.
Radny S.Sawicki przypomniał, o pytaniu z poprzedniej sesji od kiedy będą wprowadzone autobusy
niskopodłogowe dla komunikacji miejskiej.
Radny 1.Wierzbicki zapytał na jakim etapie jest budowa budynku KRUS w Sokółce.
Radny Ł.Moździerski przypomniał o pytaniu odnośnie Budokruszu.
Radna E.Jakimik zapytała odnośnie budowy sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Integracyjnej w
Sokółce, na jakim etapie są prace do rozpoczęcia pracy i co z projektem, który jest wykonany, który
nie spełnia wymogów technicznych.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz zapytał na jakie odcinki wodociągów została zlecona
dokumentacja. Kiedy rusza przetargi na zaplanowane inwestycje? Jakie przepisy dotyczą otwierania
imiennej korespondencji do Przewodniczącego Rady Miejskiej? Gdzie zginęła cześć dokumentacji
przesłanej do Przewodniczącego rady Miejskiej od Rzecznika dyscypliny finansów publicznych? W
otwartej kopercie znajdowały się tylko dokumenty dotyczące punktu 2.

Ad.6
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Zastępca Burmistrz Piotr
Bujwicki w zał. str. .
Pytania do sprawozdania.
Radna EJakimik zapytała dlaczego nie są przekazywane na bieżąco informacje z działalności
Burmistrza. Dzisiejsza informacja dotyczy okresu od 2 marca do 31 marca. W Biuletynie Informacji
Publicznej nie ma w tej chwili zarządzeń istotnych dla mieszkańców oraz w sprawozdaniu również
nie ma. Jakie były wydane zarządzenia do dnia 31 marca.? Dlaczego do BlP nie podaje się zamówień
publicznej zamówień poniżej 14 tys. euro.? Dlaczego nie podaje się do BlP rozstrzygnięć przetargu.?
Radny Ł.Moździerski zapytał w sprawie Agromechu. Jaki jest wynik finansowy firmy, czy ma straty
i kto pokryje te straty. Zapytał również o sprawę zmiany trasy S 19.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz zapytał odnośnie przyczyny zwolnienia z p.o. Dyrektora
OSiR Pana Rygasiewicza.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odnośnie roku 2010 pełne dane finansowe firmy Agromech będą
przedstawiane na sesji. Odnośnie przebiegu trasy S 19 zaproponował aby Komisja Infrastruktury
wspólnie z Komisją Finansów spotkały się na omówieniu inwestycji zaplanowanych w budżecie i
sprawy przebiegu trasy S 19.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odnośnie Zarządzenie 41/11 Pan Burmistrz jest osobą upoważnioną do
udzielenia odpowiedzi w tej sprawie.
Przewodniczący Rady J .Kazimierowicz zwrócił uwagę że sprawozdanie z działalności powinno być
do 28 marca gdyż nie ma wpisanego Zarządzenia Nr 41.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani Skarbnik
Janina Kucharewicz wraz z autopoprawką.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XI 55/11

w zał. str .



Ad.8
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i
pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym wysokie wyniki sportowe
w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym przedstawił Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna! wniosek o
zmianę kwot stypendiów: za medal Mistrzostw Świata- 1200 zł. ; za medal Mistrzostw Europy -
1000 zł.; za złoty medal Mistrzostw Polski - 800 zł.; za srebrny medal Mistrzostw Polski- 600 zł; za
brązowy medal Mistrzostw Polski - 400 zł. w zał. str ....
Radny R.Rybiński zapytał o nazwiska i dyscypliny uprawiane przez sportowców.
Radny P.Borowski odpowiedział, że jest to 3 medalistów z Klubu Bilardowego, w boskie dziewcząt
jedna medalistka i 2 srebrnych medalistów, w UKS Batory jest osoba ze srebrnym medalem oraz w
Klubie JeźdZIeckim BIK jest jedna osoba z brązowym medalem. Takiej wysokości stypendia będą
motywacją dla zawodników aby starały się i nie traciły talentu.
Radny T.Grynczel zwrócił uwagę że jest to kwota stypendiów którą olimpijczycy dostają z
Polskiego Komitetu Olimpijskiego, gminy Sokółka może na to nie stać.
Radna E.Jakimik zawodnicy którzy zdobywają medale na Mistrzostwach Europy i w pewnym sensie
reprezentują Sokółkę na zewnątrz. Ile Klub Sprowy Sokółki ma zawodników z gminy Sokółka.
Radny T.Grynczel odpowiedział, że można tez zapytać ilu rodowych białostoczan gra w Jagielonii i
nie należy tego porównywać. W KS Sokół ma 250 zawodników w różnych kategoriach.
Radny P.Borowski zwrócił się z prośbą o poparcie tego wniosku i zobaczymy jak w tym roku będzie
to wyglądać, należy dać zawodnikom motywację.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Oświaty: za medal Mistrzostw Świata-
1200 zł. ; za medal Mistrzostw Europy -1000 zł.; za złoty medal Mistrzostw Polski - 800 zł.; za
srebrny medal Mistrzostw Polski- 600 zł; za brązowy medal Mistrzostw Polski - 400 zł.
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr X/56/11

w zal. str .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia "Programu usuwania azbestu i
wyrobów zawierających azbest dla Gminy Sokółka na lata 2011 - 2032" przedstawił Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr X/57/11

w zal. str .



Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sokółka środków
stanowiących fundusz sołecki przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. .
Radny S.Sawicki dodał, że na ostatnim spotkaniu Sołtysi byli bardzo zadowoleni z realizacji tego
funduszu sołeckiego i Komisja Rolnictwa też pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr X/58/11

w zał. str .

Ad.11 iAd.12
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za 2010 rok.
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 201Or.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz powiedział, że nie zostali na dzisiaj zaproszeni
przedstawiciele organizacji pozarządowych którzy otrzymali środki w 2010 r. a powinni się spotkać z
radnymi i złożyć informację o swojej działalności. Na następną sesję zostaną te organizacje
zaproszone.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że pytacie o ilość środków jakie były przekazane dla KS
Sokół w tych sprawozdaniach są wykazane kwoty.
Radny S.Sawicki zapytał, jak gmina kontroluje środki które są przekazane dla organizacji.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział, że są to sprawozdania składane po wykonaniu zadania.
Radny S.Sawicki dodał, że papier wszystko wytrzyma.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że oprócz tych sprawozdań Burmistrz jest zapraszany, na
spotkania, czy konferencje organizowane przez te organizacje.
Radna E.Jakimik zaproponowała aby audyt wewnętrzny został wykorzystany do kontroli tych
sprawozdań i wydatkowania środków przez organizacje pozarządowe.
Radny T.Grynczel wyjaśnił, że najważniejszą sprawą stowarzyszeń i organizacji jest złożenie
sprawozdań dla samorządów z otrzymanych środków.
Radna E.Jakimik złożyła wniosek w imieniu Komisji Oświaty, wnioskuje o przeznaczenie środków
w wysokości 5 tys. zł. dla Komendy Powiatowej Policji na zakup psa ze środków na
przeciwdziałanie narkomanii. Pies ten może być przeszkolony do wykrywania narkotyków.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz odczytał pismo Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce
z prośbą o dofinansowanie zakupu psa w wysokości 5 tys. zł. oraz dofinansowanie kwotą 20 tys. zł.
dwuosobowego patrolu. Przewodniczący dodał, że po rozmowie z Komendą Wojewódzką Policji
uznaliśmy że lepiej było by przeszkolić psa patrolowego ,który mógłby jeździć do Białegostoku na
mecze Jagielonii a w zamian Komenda Wojewódzka przysyłała by psa przeszkolonego do
wykrywania narkotyków.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Oświaty.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.

Ad. 13
Projektu uchwały w sprawie skargi na postępowanie Burmistrza Sokółki przedstawiła
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz.



Radny S.Sawicki dodał, że na Komisji Rewizyjnej WYJasmono nam że na etapie decyzji
środowiskowej jest przedwczesna, ale podejmując uchwałę że skarga jest bezzasadna otwieramy
drogę dla Burmistrza zwłaszcza że firmy bardzo naciskają na budowę tej drogi.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz dodał, że miał spotkanie z projektantem Panem Talagą, który
zapoznał nas z przyszłą mapą studium uwarunkowań i jest na mapie zaznaczona bocznica kolejowa
na tym terenie aż do gminy Szudziałowo. Jest też wykupiony teren koło Agrino gdzie będzie
składowany piasek i przy lekkim wiaterku Sokółka będzie zasypana. Projekt mapy jest do zapoznania
się w urzędzie.
Radny S.Pałusewicz powiedział, że należy wymóc od firm najpierw wybudowania infrastruktury do
wywożenia tego żwiru czyli zaplanowanych bocznic kolejowych a potem dopiero pozwolić na
wydobywanie tego żwiru.
Radny S.Sawicki zaproponował, żeby sfinansować zakup wagi tarowej dla Komendy Powiatowej
Policji do sprawdzania ciężaru samochodów.
Radny lPanasiuk dodał, że kołowy ruch będzie nadal nawet jeśli będzie wybudowana bocznica i
należało by porozmawiać z firmami wydobywającymi żwir na temat budowy obwodnicy dla tirów.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki przywołał radnych do tematu, gdyż w teraz omawiany jest temat skargi.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 9 głosami "za" przy 11 "przeciw" i l "wstrzymującym się" uznali skargę za zasadną i powzięli
Uchwałę Nr Xl 59/11

w zal. str .

Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zwrócił uwagę że jest to zaprzeczenie postanowienia Komisji
Infrastruktury z poprzedniej kadencji która wybrała właśnie ten wariant wywozu żwiru.
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.

Ad.t4
Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce przedstawiła
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr Xl 60/11

w zal. str .

Ad.t5
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Z-ca Burmistrza Piotr Bujwicki odpowiedział:
- na zapytanie radnego Pałusewicza odnośnie firmy "Barter", opowiedział, ze były ustalenia i
zobowiązania, nasyłaliśmy kontrole ale nie mamy wpływu na to co się dzieje w firmie. Firma
planowała przebranżowienie zakupiła teren po firmie "Adamet". Te informację spróbujemy
sprawdzić.
- na zapytanie radnego Borowskiego odnośnie stanu dróg, opowiedział, że część tych dróg nie jest w
kwestii Burmistrza, gdyż zarządcą jest powiat lub województwo. Odnośnie łatania dróg gminnych
przetarg został rozstrzygnięty, wygrał Pan Żukowski, który rozpocznie niedługo prace. Jeśli chodzi o
ulice Drzewną i Sportową są pewne rozwiązania i należało by się spotkać i omówić problemy
techniczne.



- na zapytanie radnego Kułakowskiego odnośnie odbioru inwestycji zawsze jest odbierane
protokołem końcowym i zależy jak było w przetargu czy wykonawca ma obowiązek doprowadzić do
stanu poprzedniego czy nie.
- na zapytanie radnej Wysockiej odpowiedział, że staramy się sprzątać miasto, a co do sprzątania ulic
jest podpisana umowa z MPO Sokółka ale zima jeszcze do końca nie ustąpiła.
- na zapytanie radnego Moździerskiego odnośnie zajęcia pasa drogowego sprawami tego typu
zajmuje się Pan Czesław Sańko. Odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego centrum miasta i
zaprojektowanego parkingu na działce Pana Kozakiewicza, jest to spowodowane tym, że w pobliżu
będzie budowany KRUS i należało wskazać miejsca parkingowe. Być może będzie możliwa zmiana
tego planu gdyż budowane są parkingi na Placu Kościuszki przy Kinie. Odnośnie firmy Budokrusz
gmina Sokółka nie ma żadnej informacji odnośnie wydobywania żwiru, wiemy że firma buduje
przyłącze energetyczne wysokiego napięcia oraz budowę stacji trafo. Firma Budokrusz robi
odkrywkę nie robi wydobycia i nie przewozi żwiru poza swoje działki.
-na zapytanie radnego Panasiuk co do kwot przekazanych dla KS Sokół, w sprawozdaniach są
wykazane wszystkie kwoty które otrzymał KS Sokół w 2010 roku.
- na zapytanie radnego Januszkiewicza odnośnie psów wIgryłach, Zawistowszczyźnie i Maślance
odpowiedział, że została zakupiona klatka do odłowów psów. Zmieniło się prawo odnośnie
wyławiania psów i psy można już tylko łapać w klatki. Odnośnie oświetlenia w Wysokich Laskach
nie ma technicznej możliwości zamontowania lamp w Wysokich laskach.
- na zapytanie radnego Saciłowskiego odnośnie psów brudzących, są uruchomione 2 patrole
popołudniowe ekologiczne do pilnowania tego żeby tereny zielone nie były zaśmiecane oraz czy
właściciele sprzątają po psach.
- na zapytanie radnego Sawickiego odnośnie przystosowania autobusów PKS do przewożenia osób
niepełnosprawnych odpowiedział, że w SIWZ nie była wpisywany ten warunek na prośbę ZPiPZS,
dodatkowo w ciągu 3 lat oszczędzamy 700 tys.zł. Firma PKS zobowiązała się do zakupu
samochodów do przewożenia osób niepełnosprawnych.
- na zapytanie radnego Wierzbickiego odnośnie budowy KRUS, firma ma już pozwolenie na
budowę·
- na zapytanie radnej Jakimik odnośnie Sali gimnastycznej przy ZSl, ma być ogłoszony przetarg, tym
się zajmuje inwestor zastępczy,
-na zapytanie radnego Kazimierowicz odnośnie budowy wodociągów, odpowiedział, ze wszystkie
dokumentacje zostały zlecone ale pojawił się problem gdzie Komendant Powiatowy Straży Pożarnej
nakazał wybudowanie instalacji p.poż w Szkole Podstawowej w Geniuszach. Instalacja taka
kosztowała by dużo pieniędzy więc, można było tego uniknąć poprzez wybudowanie jednej nitki
prowadzącej do Szkoły w Geniuszach. Odnośnie przetargów, przetargi są ogłaszane i nie ma
zakłóceń.
Sekretarz Zbigniew Tochwin na zapytanie Przewodniczącego Rady odpowiedział, że w Urzędzie
zgodnie z instrukcją kancelaryjną jest otwierana cała korespondencja z wyłączeniem korespondenci
prywatnej. Korespondencja prywatna jest oznaczona wyłącznie imieniem i nazwiskiem oraz adresem
urzędu i taka nie jest otwierana. A jeśli jest imię i nazwisko i funkcja to taka korespondencja jest
otwierana, dekretowana, wpisywana i kierowana do tych osób. Odnośnie tej korespondencji
pracownik nie wpisał ilości załączników, ale w tej korespondencji tego załącznika nie było w tej
korespondencji.
Prezes MPWiK A.Sakowicz odpowiedział, odnośnie procedury inwestycji w pasie drogowym.
Każdy kto chce wykonać inwestycję występuje do właściciela drogi czyli np. Burmistrza o
pozowanie wejścia w pas drogowy i decyzja jest wydawana za odpłatnością. Po zatwierdzeniu tej
dokumentacji inwestor wybiera sobie wykonawcę. W Sokółce jest kilku wykonawców. I zapis jest
taki że droga ma być doprowadzona do stanu poprzedniego. Jeśli są awarie zimą to stan drogi
doprowadza się do stanu poprzedniego dopiero na wiosnę. Dodał, że ul. Sikorskiego nie była przez
MPWiK wykonywana, ul.Kresowa Przemysłowa poszły zlecenia dla Pana Żukowskiego, a z



ciekawości co do ul.Wyszyńskiego w tym miejscu będzie się ciągle zapadać gdyż jest tam ciek
wodny.

Ad.16
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący poinformował radnych o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych.
Poinformował radnych o korespondencji która wpłynęła do Przewodniczącego Rady od clstatniej
sesJI.
Radny P.Borowski zapytał kto odbierze odcinek drogi przy uLKresowej i czy przez to ze gmina
odstąpiła od odtworzenia ul., Dąbrowskiego i Placu Kościuszki wykonawca obniżył cenę? Czy
ul.Wyszyńskiego/Kołłątaja będzie wykonane konkretnie?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że takie miejsca powinny być robione na gorąco. Jeśli
chodzi o ul.Dąbrowskiego było w specyfikacji ale zrezygnowaliśmy z tego w celu zagęszczenia i
odbioru wcześniej inwestycji i inwestycja z minusował tą pozycję. Odnośnie ul.Kresowa
właścicielem jest Powiatowy Zarząd Dróg.
Radna E.Jakimik odnośnie zarządzenia w sprawie instrukcji kancelaryjnej odnośnie pkt. 2 w tym
zarządzeniu. Czy Przewodniczący Rady jest pracownikiem urzędu? W innych urzędach nie ma
takiego zarządzenia. Wniosła o sprecyzowanie tego zarządzenia odnośnie otwierania korespondencji
imiennej do Przewodniczącego Rady Miejskiej. Zapytała również o sprawę zlecenia projektu
kanalizacji w Nowej Kamionce.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że Pan Sołtys wie dokładnie kto i kiedy ma wykonać
dokumentacje.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zaprosił również radnych na I rocznicę Katastrofy Smoleńskiej w dniu
10 kwietnia 2011.
Radni poruszyli również sprawę wydania pozwolenia na sprzedaż alkoholu w bloku na Os.Centrum.
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


